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ΠΡΟΣ: Βουλή των Ελλήνων    

                 

                      

ΚΟΙΝ.:  

1. Βουλευτή κ. Μπαλάφα Ιωάννη 

2. Βουλευτή κ. Μουζάλα Ιωάννη 

3. Βουλευτή κ. Παππά Νίκο 

4. Βουλευτή κ. Φωτίου Θεανώ 

5. Βουλευτή κ. Χρηστίδου Ραλλία 

 

 

 

ΘΕΜΑ: «Απάντηση σε Ερώτηση»  

 

ΣΧΕΤ:  α) Η µε αριθµό πρωτ. 6896/28-5-2020 Ερώτηση 

 

Σε απάντηση της (α) σχετικής Ερώτησης που κατατέθηκε στη Βουλή των Ελλήνων από τους 

ανωτέρω αναφερόµενους Βουλευτές, σας γνωστοποιούµε ότι επί του ζητήµατος που τίθεται, η εθνική 

αντιπροσωπεία ενηµερώθηκε προφορικά στις 2-10-2020, στο πλαίσιο συζήτησης Επίκαιρων 

Ερωτήσεων. Παραθέτουµε απόσπασµα της συζήτησης από τα πρακτικά: 

∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος & Ενέργειας):  

«Περνώντας στην ουσία της ερώτησης, θέλω να πω ότι έχετε δίκιο. Η καθυστέρηση είναι 

υπερβολική και απαράδεκτη και θέτει σε κίνδυνο τη δηµιουργία του συγκεκριµένου χώρου πρασίνου 

και πολιτισµού που είναι απαραίτητο να δηµιουργηθεί στη συγκεκριµένη περιοχή.  

Για τις προηγούµενες καθυστερήσεις έχετε απόλυτο δίκιο, αλλά δεν µπορώ να πω κάτι 

παραπάνω. Όταν έφτασε στο γραφείο µου για υπογραφή το σχέδιο Προεδρικού ∆ιατάγµατος, 

διαπίστωσα ότι υπήρχαν λάθη στο ρυµοτοµικό σχέδιο. Για παράδειγµα, οι καταργούµενες ρυµοτοµικές 

γραµµές δεν είχαν σηµειωθεί µε µαύρη διακεκοµµένη γραµµή όπως πρέπει, κάποιες άλλες γραµµές 

δεν ήταν κόκκινες όπως πρέπει. Υπάρχουν και κάποιες άλλες τέτοιες ατέλειες που θα έθεταν σε 

κίνδυνο τη νοµιµότητα της δηµιουργίας του κοινοχρήστου χώρου. Το επέστρεψα στη ∆ιεύθυνση. 

∆εσµεύοµαι προσωπικά ότι µέχρι τις 15 Οκτωβρίου αυτό θα επιστραφεί πάλι σ’ εµάς για να κάνουµε 

έναν τελικό έλεγχο. Αµέσως µετά θα φύγει για τον τελικό έλεγχο στο Συµβούλιο της Επικρατείας.  

Καταλαβαίνω απολύτως και συµφωνώ ότι έχουµε καθυστερήσει. ∆εσµεύοµαι προσωπικά πως 

ό,τι είναι δυνατόν να γίνει από µένα θα γίνει για να προχωρήσει ταχύτατα ο συγκεκριµένος 

κοινόχρηστος χώρος. 



Θα γίνει αυτό που ζητήσατε, κύριε Μπαλάφα. Θέλω να πω ότι και η ερώτησή σας βοήθησε 

στην επιτάχυνση της διαδικασίας αυτής, αν µπορούµε να χρησιµοποιήσουµε αυτόν τον όρο στη 

συγκεκριµένη περίπτωση.» 

 

 

 

                                         Ο Υφυπουργός  

 

 

                         ∆ηµήτριος Οικονόµου 

 

 

 

 

 
 

    

 

                                                                                                    

 

 

 

 

Σελίδες απάντησης: 2 

Σελίδες συνηµµένων: - 

Σ ύ ν ο λ ο  Σελίδων: 2   
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